

PRE-INSCRIPTION FORM
Cross-Border Doctorials 2026
Event from October 13 to 15, 2026 in Aigues-Mortes (Gard – France)

Organized by: Collège Doctoral Languedoc-Roussillon – Nîmes University

Contact: collegedoctoral@unimes.fr

Phone: +33 4 67 41 68 41

PhD Student's Last name / First name:	
PhD Year in 2026/2027:	
Email:	
Phone:	

Institution / University:	
Name of affiliated European alliance:	<i>ACROSS / CHARM-EU / UNIVERSEH / other (specify)</i>
Doctoral School:	
Scientific Field of the Thesis:	
Thesis Title:	

Commitment of the PhD student's Home Institution:

The doctoral student's home institution agrees to pay **the registration fee of €400 (four hundred euros)**, which covers accommodation, meals, pedagogical, logistical, and technical expenses for the duration of the event, from October 13 to 15, 2026.

The establishment also agrees to cover the PhD student's travel expenses from their departure location to Montpellier on October 13 and for their return on October 15. Transport between Montpellier and Aigues-Mortes for the event will be organized by the Collège Doctoral LR.

An agreement will be established between the PhD student's institution and Nîmes University, the organizing institution, subject to the final acceptance of the doctoral student's registration for the event (notifications to be sent mid-September 2026).

PhD Student's Commitment:

The PhD student agrees to attend the entire training session, except in cases of force majeure or with prior agreement from the instructor. In the event of absolute necessity, please notify the Collège Doctoral LR no later than 7 days before the start of the training. Otherwise, the registration fee may be charged to the home institution.

Signature and Approval of the Director of the Doctoral School:	
Signature and Approval of the Thesis Supervisor:	
PhD Student's signature:	

This application must be returned before September 15, 2026, to the Collège Doctoral Languedoc-Roussillon by email to: collegedoctoral@unimes.fr
Pre-registrations will only be accepted upon receipt of the duly signed document.

DEMANDE DE PRE-INSCRIPTION
Cross-Border Doctorials 2026
Evènement du 13 au 15 octobre 2026 à Aigues-Mortes (Gard - France)

Manifestation organisée par : Collège Doctoral Languedoc-Roussillon - Nîmes Université

Contact : collegedoctoral@unimes.fr

Tel : 04 67 41 68 41

Nom / prénom du doctorant(e) :	
Année de thèse en 2026/2027 :	
E-mail :	
Tél :	

Etablissement de la thèse :	
Nom de l'alliance européenne d'affiliation :	<i>ACROSS / CHARM-EU / UNIVERSEH / autre (à indiquer)</i>
Ecole Doctorale :	
Domaine scientifique de la thèse :	
Titre de la thèse :	

Engagement de l'établissement de rattachement du doctorant :

L'établissement de rattachement du doctorant s'engage à s'acquitter des frais d'inscription, d'un montant de 400€ (quatre cent euros) qui couvrent, les frais d'hébergement, de restauration, pédagogique, logistique et technique sur toute la durée de la manifestation, du 13 au 15 octobre 2026.

L'établissement de rattachement s'engage à prendre en charge les frais de mission du doctorant depuis son lieu de départ jusqu'à Montpellier le 13 octobre et son retour le 15 octobre. Le transport entre Montpellier et Aigues-Mortes pour la manifestation sera organisé par le Collège Doctoral LR.

Une convention sera mise en place, entre l'établissement de rattachement du doctorant et Nîmes Université, porteur de la manifestation, sous réserve de l'acceptation définitive d'inscription du doctorant à l'évènement (diffusion des décisions mi-septembre 2026).

Engagement du doctorant :

Le doctorant s'engage à être présent à la totalité de la formation sauf cas de force majeure ou accord préalable de l'enseignant. En cas de force majeure merci de prévenir le Collège Doctoral LR, dans les 7 jours au plus tard avant le début de la formation. Dans le cas contraire, les frais d'inscription pourront être facturés à l'établissement.

Signature et avis du Directeur de l'Ecole Doctorale :	
Signature et avis du Directeur de thèse :	
Signature du doctorant(e) :	

Cette demande est à retourner avant le **15 septembre 2026** au Collège Doctoral Languedoc-Roussillon par mail à : collegedoctoral@unimes.fr
Les pré-inscriptions ne seront acceptées qu'à réception du document dûment signé.